
 

    حامیان عبدالباقی ها 
در همه جا حضور دارند

رئیس کانون انجمن های صنفی کارگران ساختمانی 
خوزستان گفت: در حادثه مترو پل که ۱۷تن از کارگران 
ساختمانی جان خود را از دست دادند، نمایندگان مجلس 
و اعضای هیأت رئیسه  برای ابراز همدردی در آنجا حاضر 
شدند . در آن زمان نمایندگان قول دادند که بیمه کارگران 
ساختمانی را به جد پیگیری کنند.به گزارش ایلنا، رضا 
هاشمی، رئیس کانون انجمن های صنفی کارگران ساختمانی 
خوزستان در انتقاد از توقف اصلاحیه ماده ۵ بیمه کارگران 
ساختمانی مصوب بهمن ۱۴۰۱ گفت: سال هاست که کارگران 
ساختمانی در لیست انتظار بیمه به سر می برند و امیدوار 
بودیم با اصلاحیه ماده ۵ مشکل بیمه کارگران ساختمانی حل 
شود. با تصمیمی که نمایندگان مجلس برای اصلاحیه ماده 
۵ قانون بیمه کارگران ساختمانی در روز یکشنبه ۴تیر ۱۴۰۲ 
گرفتند، مطمئن شدیم که آنها در راستای اهداف سرمایه داران 
تصمیم می گیرند. رئیس کانون انجمن های صنفی کارگران 
ساختمانی خوزستان گفت: با اتفاقی که روز یکشنبه برای 
اصلاحیه ماده ۵ قانون بیمه کارگران ساختمانی افتاد نه تنها 
مشکلِ کارگران فاقد بیمه حل نخواهد شد بلکه بیمه همه 
کارگران ساختمانی که تحت پوشش سازمان تامین اجتماعی 
هستند نیز به خطر خواهد افتاد. هاشمی گفت: فراموش 
نخواهیم کرد که نمایندگان مجلس به شعارهای خود پایبند 
نبودند. آن ها در حادثه  متروپل خود را حامی کارگران نشان 
دادند اما بر ما ثابت شد که حامیان عبدالباقی ها و کارفرمایان 

سرمایه دار در همه جا حضور دارند.

 ۲۲ درصد جامعه کارگری 
به مواد مخدر مبتلا هستند

 مدیرعامل پالایشگاه ستاره خلیج فارس با اخطار در زمینه 
گسترش اعتیاد در جامعه کارگری از ابتلای ۲۲درصد جامعه 
کارگری به مواد مخدر خبر داده و گفته: خواهشم از متولیان 
امر این است که هم اندیشی ها و نشست ها فقط به این هفته 
ختم نشود که سال آینده دوباره درباره رسیدن ۲۲درصد  به 
۲۷ درصد و یا درصد های بالاتر نشست و هم اندیشی برگزار 
کنیم.علیرضا جعفرپور بروجنی در همایش ویژه ای به میزبانی 
پالایشگاه ستاره خلیج فارس، به مناسبت هفته مبارزه با مواد 
مخدر با بیان اینکه در کشور یک عارضه بدی به وجود آمده 
و آن هم بحث اعتیاد جامعه کارگری است، دلایل ظاهری 
را فشار کار، مشکلات اقتصادی و اجتماعی و... دانست اما 
گفت که دلایل باطنی آن همچون سوداگری و مسائل عمیق 
اجتماعی است که در جامعه در حال نفوذ است.در این همایش 
همچنین جانشین فرمانده انتظامی استان هرمزگان از کشف 
۱8۰  تن مواد مخدر در دو سال اخیر خبر داد و گفت: اگر 
میزان 8۰ تن مواد مخدری که در سال گذشته و بیش از 
۱۰۰ تن مواد مخدری که در سال ۱۴۰۰ کشف شد، کشف 
نمی شد امروز قطعا تبعات شوم آن را در جامعه شاهد بودیم و 
کار بسیار سخت تر می شد.سرهنگ مهرداد مشوق، گفت: در 
سال گذشته بیش از ۱۱۰۰ نفر از سوداگران مرگ و فعالان 
حوزه مبارزه با مواد مخدر در استان دستگیر شدند ضمن 
اینکه ۲8۰۰ نفر از خرده فروشان مواد مخدر که در محلات 
اقدام به فروش می کردند نیز دستگیر و روانه زندان شدند.

جانشین فرماندهی انتظامی هرمزگان افزود: فراجا بیش از 
۴ هزار شهید و ۱۶ هزار جانباز در راه مبارزه با مواد مخدر 
تقدیم میهن اسلامی کرده است و ما افتخار داریم که این 
مسیر را محکم و با صلابت طی کنیم چنانچه بیش از ۵۴۰ 
عملیات در سال گذشته انجام شده است که طی آن ۶۵ تن 
مواد مخدر در حوزه انتظامی کشف شده است.احسان کامرانی 
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان گفته 
که  باید از سازمان های بین المللی برای پیشگیری کمک 
بگیریم و بعضی از قوانینی که در زمینه مبارزه با مواد مخدر، 
بازدارندگی لازم ندارند را اصلاح و بروز رسانی کنیم، تاکید کرد 
که یگان های مبارزه با مواد مخدر نیز باید مجهز شوند؛ بخشی 
از مواد مخدر از مسیر دریا وارد کشور می شود که باید در این 
زمینه نیز یگان های نیروی انتظامی و دریابانی به خوبی تجهیز 

و توسعه داده شوند.

  حقوق سربازها
از اسفند ماه ۱۴۰۰ اعلام کرده اند که حقوق سربازها افزایش 
داشته است ولی در حال حاضر سه ماه از سال گذشته ولی هنوز 
اضافه حقوقی برای ما واریز نشده است لطفا مسئولان به این 

موضوع رسیدگی کنند. 
صفایی از تهران 

بیکاری جوانان
در حال حاضر دولت باید برای کار کردن افغانی ها در ایران 
مالیات تعیین کند. در حال حاضر جوانان ما بیکار هستند و  چند 

میلیون افغانستانی در ایران مشغول به کار هستند.
عبدالهی از تهران

چراغ قرمز
چراغ قرمز چهارراه مطهری به سمت عباس آباد زمان خیلی 
زیادی دارد و اکثر تاکسی ها و ماشین ها خیلی باید منتظر بمانند 
تا چراغ سبز شود. جا دارد مسئولان راهنمایی و رانندگی فکری 

برای این چراغ بکنند. 
احدی از تهران 

گرانی اجناس
دلیل نظارت نداشتن مسئولان سازمان تعزیرات حکومتی، در 
تمام فروشگاه ها و مغازه های سوپر مارکتی هر یک از آنها قیمت 
اجناس خود را با نرخ های متفاوتی به فروش می رسانند که اجحاف 

به مشتریان است. رسیدگی به این موضوع ضروری است. 
یک شهروند از کرج

آرمان ملی: باز هم مساله ای به نام ورود زنان به ورزشگاه! 
سال هاست که خبر صدور مجوز این حضور صادر و پس از آن 
تکذیب می شود اما این بار رئیس فدراسیون فوتبال با تقدیر از 
آغاز به فعالیت کانال ویژه ورزش بانوان در زیرمجموعه رادیو 
ورزش درباره حضور بانوان در ورزشگاه ها گفت: ورود بانوان را 
خواهیم داشت. شورای امنیت ملی خوشبختانه این موضوع را 
تصویب کرده و کارگروهی برای آن تعیین شده که تصمیم گیری 
درباره نحوه اجرا را برعهده دارد. وزارت کشور، وزارت ورزش 
و جوانان،  و فدراسیون فوتبال برای چگونگی ورود بانوان 
برنامه ریزی می کنند. مهدی تاج افزود: آمدن و نیامدن آنها دیگر 
مطرح نیست. در ورزشگاه هایی مثل گل گهر، سپاهان، ذوب آهن 
و غدیر اهواز که مناسب است بانوان حضور پیدا خواهند کرد. 
ورزشگاه آزادی هم باید آماده شود. در همان روز اعتمادآنلاین 
با انتشار تصویری و تیتر »ورزشگاه مشهد، امروز برای زنان مجاز 
بود« نوشت: »در جشن عید قربان در مشهد زنان در ورزشگاه 
حضور داشتند. تصویری از ورزشگاه امام رضا)ع( مشهد همزمان 

با عید قربان را ببینید.
 از مجوز تا ممانعت

ورود زنان و دختران به ورزشگاه ها برای تماشای فوتبال 
بارها در کلام مسئولان بدون ایراد و آزاد عنوان شده اما روزهای 
نزدیک فروش بلیت و برگزاری مسابقه فوتبال، تابلوی ورود 
بانوان ممنوع به معرض نمایش در می آید! البته در سال های 
اخیر زنان توانستند چند مسابقه را از درون ورزشگاه تماشا کنند 
اما این مجوز همیشگی نبود. پس از پیروزی انقلاب به تدریج 
ورود زنان به سکوهای تماشاگر فوتبال ممنوع شد تا سال ۷۷ که 
دولت اصلاحات بر سر کار بود و حضور زنان تنها به استقبال از 

بازیکنان تیم ملی که موفق به صعود به جام جهانی شده بودند، 
محدود شد. سال 8۱ مسابقه فوتبالی میان ایران و ایرلند برگزار 
شد اما فقط تعدادی از زنان ایرلندی اجازه حضور در ورزشگاه را 
یافتند و اعتراض زنان ایرانی بی نتیجه ماند. اصرار زنان در نهایت 
پاسخ داد و نخستین حضور زنان ایرانی در ورزشگاه  به بازی ایران 
و بحرین در مقدماتی جام جهانی ۲۰۰۶ بازمی گردد. در این بازی 
که ایران به جام جهانی صعود کرد، علاوه بر زنان، سیدمحمد 
خاتمی رئیس جمهور وقت ایران نیز از تماشاگران ویژه بود. 
احمدی نژاد هم وعده حضور زنان در ورزشگاه را داده بود و 
در آغاز سال ۱۳8۵ با ارسال نامه ای به رئیس سازمان تربیت 
بدنی خواستار فراهم کردن امکانات حضور زنان در ورزشگاه ها 
شد. در ۲۱ اسفند ۹۷، دختری ۲8 ساله از قم عازم تهران شد، 
موهایش را زیر کلاه گیس برُد، کلاه آبی به سر کرد، روی پیراهن 
تیم محبوبش پالتو بلندی پوشید و رهسپار استادیوم آزادی شد 
تا دیدار تیم محبوبش را از نزدیک تماشا کند؛ »سحر خدایاری« 
معروف به دختر آبی اگرچه آن روز به سکو های آزادی نرسید و 
خودسوزی کرد، اما نامش ماندگار شد. در روز پنج شنبه ۱8 مهر 
۱۳۹8 عده ای از بانوان ایرانی برای اولین بار، رسماً به عنوان 
تماشاگر زن فوتبال به استادیوم آزادی در تهران راه یافتند تا 
بازی ایران و کامبوج را از نزدیک تماشا کنند. این اولین مرتبه 
بود که زن های ایرانی نه با دعوت نامه یا با لباس مبدل و در نقش 
مرد، بلکه به عنوان زن فوتبال دوست بلیت خریدند و به تماشای 
بازی فوتبال رفتند مانند دیدار ۲ تیم ایران و عراق در چارچوب 
رقابت های مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر که موضوع حضور 
زنان در ورزشگاه به شیوه بهتری مدیریت شد و این بار اتفاقا زنان 
ایرانی توانستند در ورزشگاه حاضر شوند. مسابقه ای که با قطعی 

شدن صعود ایران به جام جهانی همراه شد. پس از آن برای دیدار 
ایران و لبنان در مقدماتی جام جهانی که در شهر مشهد برگزار 
می شد، تعدادی بلیت به زنان فروخته شد اما مسئولان ورزشگاه 
از راه دادن آنان سر باز زدند. حالا جز حضور زنان در ورزشگاه 
برای دیدارهای ملی، مطالبه باشگاه ها نیز حضور هواداران زن در 
دیدارهای تیم شان است. اتفاقی که سرانجام در شهریور ۱۴۰۱ و 
در جریان دیدار استقلال و مس کرمان بالاخره اولین بار رخ داد. 
برای این بازی که در ورزشگاه آزادی برگزار می شد، ۵۰۰ بلیت 
به زنان اختصاص داده شد و بعد از آن هم در چند دیدار استقلال 
و پرسپولیس، زنان موفق شدند در ورزشگاه حاضر شوند. بعد از 
چند مسابقه، جایگاه زنان در ورزشگاه تغییر کرد و به طبقه دوم 
منتقل شد. داستان مجوز و ممانعت از حضور زنان در ورزشگاه ها 
کماکان ادامه دارد و مشخص نیست بلیتی برای حضور زنان در 

نظر گرفته خواهد شد یا در حد شعار باقی می ماند. 
 دولت موافق است؟

اگر چه خزعلی، معاون امور زنان رئیس جمهور در مسابقه 
ایران و عراق به ورزشگاه رفته بود اما پس از آن به شرط گذاری 
برای حضور زنان پرداخت و گفت: »اگر زیرساخت مناسب 
باشد، هیچ منعی وجود ندارد ولی باید شرایطی فراهم شود که 
ارزش و کرامت زن خدشه دار نشود. البته این موضوع باید در 
جایگاه و حد خود بدان پرداخته می شد نه چنانکه شاهد بودیم 
به عنوان یک ابزار برای تحریک جامعه چندان به آن بال و پر 
داده شود و التهاب آفرینی انجام دهند که موجب جریان های 
ناگواری مثل دختر آبی باشیم.« این اظهارات شاید به معنای 
عدم رضایت کامل متصدی امور زنان در دولت برای حضور بانوان 

در ورزشگاه باشد. 
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روی خط آرمان ملی

 توضیح درباره  عدم توزیع 
متادون در داروخانه ها

قائم مقام دبیرکل ستاد مبارزه با مواد 
مخدر درباره عدم توزیع متادون در 
داروخانه ها توضیحاتی ارائه کرد.علیرضا 
کاظمی، در گفت وگو با ایلنا در پاسخ به 
این سوال که با توجه به ابلاغیه  عدم توزیع 
متادون در داروخانه ها از سوی وزارت 
بهداشت، نظر ستاد در این باره چیست؟ 
گفت: ستاد مبارزه با مواد مخدر یک فرآیند 
تصمیم سازی و تصمیم گیری دارد. فرآیند 
تصمیم سازی نیز به این صورت است که 
ما کمیته ای داریم به نام کمیته درمان 
که مسئولیت آن با وزارت بهداشت است.

او ادامه داد: هر موضوعی که مرتبط با 
موضوع درمان باشد در این کمیته مطرح 
می شود و بعد از آن توسط دبیرکل در ستاد 
مطرح و ابلاغ می شود. ما به عنوان ستاد 
در این باره تابع نظر یک کمیته تخصصی 
هستیم.قائم مقام دبیرکل ستاد مبارزه با 
مواد مخدر درباره چرایی نشت متادون 
در حال حاضر گفت: باید آسیب شناسی 
شود که مشکل نشت متادون از کجاست، 
آیا از مکان است یا فرآیند. این کار نیاز به 
بحث های کارشناسی دارد و نمی توان گفت 
که به دلیل توزیع متادون در مراکز درمانی 
نشت متادون صورت می گیرد.کاظمی 
در بخش دیگری از صحبت هایش درباره 
استفاده از تجهیزات مدرن در کنترل مرزها 
تصریح کرد: مجهز کردن مرزهای ورودی 
به دستگاه های مدرن مانند ایکس ری و 
دوربین های پایش تصاویر، دوربین های 
دید درشب و استفاده از پهپادها در مناطق 
مرزی در دستور کار است.او ادامه داد: 
همچنین اقدامات اطلاعاتی نیز در دستور 
کار ما قرار دارد و ردیابی و ردزنی مسیرهای 
پولی و پولشویی به کشف شبکه های قاچاق 

کمک بسیاری کرده است.

 سهمیه ناکافی تسهیلات 
۲0 میلیونی بازنشستگان 

هرمزگان 
رئیس  سراحی،  حیدری  ارسلان 
هیأت مدیره کانون بازنشستگان تامین 
اجتماعی هرمزگان با انتقاد از تعداد 
 ۲۰ الحسنه  قرض  تسهیلات  سهمیه 
تامین  بازنشستگان  تومانی  میلیون 
اجتماعی هرمزگان گفته: بیش از ۵۶۷۰۰ 
بازنشسته داریم و انتظار می رفت سهمیه 
درنظر گرفته شده برای بازنشستگان 
تأمین اجتماعی هرمزگان پاسخگوی 
درخواست ها باشد. سهمیه درنظر گرفته 
به عبارت  از یک درصد  شده، کمتر 
روشن تر 8دهم جمعیت بازنشستگان 
برای  که  سهمیه ای  طبیعتاً  است. 
بازنشستگان این استان اختصاص داده 
شده بسیار اندک است و تناسبی با میزان 
تقاضا ندارد.رئیس هیأت مدیره کانون 
بازنشستگان تأمین اجتماعی هرمزگان 
با گلایه از مدیران مربوط استانی افزود: 
پیگیری ها جهت افزایش سهمیه از طریق 
بانک رفاه استان هرمزگان انجام شده 
اما آن ها هم با ما هم عقیده هستند که 
سهمیه در نظر گرفته شده، با میزان تقاضا 
و جمعیت بازنشستگان همخوانی ندارد. 
طبیعتاً انتظار این بود که مدیران استانی 
)تعاون و تأمین اجتماعی( رایزنی های 
افزایش  ارشد جهت  مدیران  با  لازم 
سهمیه را صورت می دادند. وی با اشاره 
به سهمیه تسهیلات در نظر گرفته شده، 
تصریح کرد: ۴۲۶ فقره تسهیلات قرض 
الحسنه ۲۰ میلیونی برای هرمزگان در 
نظر گرفته شده که با توجه به جمعیت 
بازنشستگان ساکن در بندرعباس و سایر 
شهرستان های استان، نسبت به پرداخت 

آن اقدام می شود.

  پلمب شهربازی 
با دستور دادستان 

شب 8 تیر ماه پس از وقوع حادثه 
در بازیگاه دالفک و سقوط چرخ و فلکِ 
کودکان و آسیب دیدن تنی چند از 
شهروندان، حسین رجبی، دادستان قزوین 
ضمن بررسی اولیه موضوع از مسئولین 
مربوطه؛ دستور پیگیری و شناسایی عوامل 
مسبب در این حادثه را صادر کرد.پس از 
بازدید انجام شده از محل توسط پلیس 
نظارت بر اماکن عمومی به دستور دادستان 
عمومی و انقلاب مرکز استان تا اطلاع 
ثانوی بازیگاه و شهربازی دالفک پلمب 
شد.دادستانی اعلام کرد همه بازیگاه های 
دیگر فعال در استان نیز بدانند در صورتی 
که دارای وسایل بازی معیوب و فاقد تأیید 
باشند و اقدامی در جهت تعمیر و رفع عیب 
و نوسازی دستگاه های فرسوده در اسرع 
وقت نداشته باشند قطعاً در راستای حفظ 
جان شهروندان و احیای حقوق عامه نسبت 
به پلمب سایر بازیگاه های متخلف در استان 
اقدام خواهد شد.بنا بر این خبر جهت 
پیشگیری از حوادث مشابه و نظر به اهمیت 
موضوع، توسط دادستانی قزوین ترک فعل 
دستگاه های اجرایی نیز مورد بررسی قرار 
می گیرد و در صورت صحت؛ برابر مقررات 

علیه متخلفان اعلام جرم خواهد شد.
 

عضو کمیسیون آموزش دیده بان عدالت و شفافیت :

 آیا نقل و انتقال رانتی فرزندان هیات علمی پایان یافته است؟

   در قوانین کنکور و دانشگاه ها  امتیازاتی برای فرزندان هیات 
علمی های دانشگاه در نظر گرفته شده؛ یکی از آن ها مصوبه 
۷۳۵ شورای عالی انقلاب فرهنگی )۲۵ تیر ۱۳۹۲( درباره تغییر 
رشته و نقل و انتقال فرزندان اعضای هیات علمی دانشگاه ها 
بود، به موجب این مصوبه فرزندان اعضای هیات علمی که جزو 
پذیرفته شدگان آزمون سراسری بودند می توانستند از دانشگاه 
مبدا به یکی از دانشگاه های واقع در شهر محل خدمت )ترجیحاً 
دانشگاه محل خدمت( عضو هیأت علمی و یا در صورت نبودن 
آن رشته در آن شهر به دانشگاه نزدیک ترین شهر به محل 
خدمت عضو هیأت علمی با تعیین سازمان سنجش آموزش 
کشور در همان مقطع و گروه آزمایشی و دارا بودن حد نصاب 
مطابق با ضوابط، انتقال یا تغییر رشته بدهند. براساس این 
مصوبه حد نصاب نمره علمی لازم برای انتقال ۹۰درصد و برای 

تغییر رشته ۹۲/۵ درصد نمره کل آخرین نفر پذیرفته شده 
در رشته محل مورد تقاضا بود. علی امرایی، عضو کمیسیون 
آموزش دیده بان عدالت و شفافیت به خبرآنلاین گفته: »با 
این روش کسانی با دکترای دامپزشکی به دکترای پزشکی یا 
دکترای داروسازی تغییر رشته و تغییر دانشگاه دادند.«اما این 
پایان کار نبود، در سال ۱۳۹۶ تبصره ای به این مصوبه اضافه 
شد با نام انتقال مشروط، این تبصره می توانست همه آن ۹۰ و 
۹۲/۵ درصد حد نصاب علمی برای انتقال و تغییر رشته فرزندان 
اعضای هیات علمی در دانشگاه ها را کنار بگذارد به شرطی که 
آن ها می توانستند در دانشگاه مقصد در همان رشته قبلی یا 
رشته جدید دو ترم متوالی معدل ۱۵ بگیرند. امرایی دراین باره 
توضیح داده: »این تبصره برای سال ۱۳۹۶ و ۱۳۹۷ انجام شد، 
این روش باعث شد کسی که کارشناسی حسابداری قبول شده 

بود با این تبصره داروسازی بخواند، کارشناسی مدیریت بیمه با 
همین تبصره الان دارد دندان پزشکی می خواند، کسی را داشتیم 
کارشناسی صنایع غذایی بوده و الان دارد پزشکی می خواند.«او 
در پاسخ به این پرسش که آیا این افراد هنوز دانشجو هستند، 
ادامه داده: »بله الان دانشجو هستند. شورای سنجش و پذیرش 
حکم به اخراج این افراد از دانشگاه ها داد که اجرا نشده است، 
دیوان عدالت اداری حکم شورای سنجش و پذیرش را تایید 
کرد، باز هم اجرا نشد؛ از شورای نگهبان استعلام گرفتند و این 
شورا گفت حکم شورای سنجش و پذیرش درست است و با 
مسببین هم باید برخورد شود. اما این افراد هنوز در دانشگاه ها 
ادامه تحصیل می دهند.امرایی در پاسخ به این پرسش که آیا 
هنوز هم مصوبه یا تبصره ای شبیه به مورد اخیر وجود دارد 
که افراد بتوانند با کمک آن وارد دانشگاه شوند یا تغییر رشته 
بدهند، توضیح داده: »دفاع ما از کنکور خیلی بالاتر از موضوع 
جدیدی است که با آموزش و پرورش پیش آمده )روش جدید 
سنجش و پذیرش در دانشگاه ها(، در مقطع ارشد و دکتری هم 
ما از کنکور دفاع می کنیم، امروز جشنواره هایی دارند برگزار 
می کنند در پذیرش بدون آزمون دوره دکتری، دانشجویی بوده 
که برای مصاحبه دوره دکتری در دانشگاه چمران رد شده، و 
براساس یک جشنواره ای آمده در دانشگاه شهید بهشتی درس 
می خواند.«عضو کمیسیون آموزش دیده بان عدالت و شفافیت 
در پایان گفته »اگر کنکور باشد وزیر که دیگر نامه نمی نویسد. ما 
هر وقت از آزمون کنکور فاصله گرفتیم حتما شکست می خوریم، 
مگر این که حتما نظارت باشد، ما نظارتی نداشتیم که رتبه ۱۷۵ 
هزار دارد تحصیل می کند، به ما هم می خندد، بیش از ۷۰درصد 
افرادی که با همین مصوبه )تبصره سال ۱۳۹۶ مصوبه ۷۳۵( 

وارد دانشگاه شدند در تهران تحصیل می کنند.«

مهدی تاج از مصوبه مهم شورای عالی امنیت ملی خبر دادمهدی تاج از مصوبه مهم شورای عالی امنیت ملی خبر داد
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 تلاش ما این است که زنان غربی را هم باحجاب کنیم
نگــاه

 محسن مجتهدزاده، مدیر سابق حوزه 
علمیه امام علی)ع(، گفته: امروز دشمن بیم و 
هراس دارد و بنا به فرموده مقام معظم رهبری 
دشمن از ترس به وسط میدان آمده و سطل 
آشغال ها را می سوزاند طبیعی است دشمن 
باید بترسد چرا که هیچگاه اجازه نمی دهیم 
حجاب از سر زنان ما برداشته شود و ضمن 
آنکه تمام سعی و تلاش ما این است که زنان 

غربی هم حجاب دار کنیم.
بخش هایی  جماران  گزارش  به 
از اظهارات مجتهدزاده را در ادامه 

می خوانید:

»ضمن قدردانی از سخنرانی توفنده معاون 
سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری 
مازندران امروز با مروری به سوابق فعالیت 
دوره های گذشته در هیچ دولتی خاطر ندارم 
که فرزندان شهدا در بدنه حاکمیت و آن هم 
پست معاونت استانداری در اختیار قرار گیرند 
و این از برکات دولت مردمی و جهادی است.

خدمات دولت سیزدهم یک مورد ۲ مورد 
نیست همه همدل و همسو پای کار آمده اند 
تا بتوانند گره مشکلاتی که از بدو پیروزی 
شکوهمند انقلاب اسلامی باز نشده در این 
دولت به مدد الهی باز کنند و این مستلزم 

عزم و اراده همه مسئولان و حتی مردم است.
بنا به فرموده مقام معظم رهبری دشمن از 
ترس به وسط میدان آمده و سطل آشغال ها 
را می سوزاند طبیعی است دشمن باید بترسد 
چرا که هیچگاه اجازه نمی دهیم حجاب از 
سر زنان ما برداشته شود و ضمن آنکه تمام 
سعی و تلاش ما این است که زنان غربی هم 
حجاب دار کنیم.گفتمان انقلاب اسلامی و 
سردار دل ها حاج قاسم سلیمانی آنقدر قوت 
دارد که حتی در دورترین نقاط جغرافیایی به 
ویژه آمریکای لاتین هم تاثیر داشته است، 
دوران جبهه و جنگ را نباید از یاد برد چرا 

که مردم خود مدیریت کردند برای عفاف 
و حجاب هم نباید به همدیگر حواله دهیم 
اگر این نوع تفکر حاکم شود شاهد جولان 
رسانه های بیگانه معاند و ضد انقلاب خواهیم 
بود.امروز باید حل مساله اقتصاد، حجاب و 
شناسایی تعداد اندک مفسدان اقتصادی به 
عنوان مطالبه عمومی مردم باشد و ضمن 
آنکه برای حل مشکل حجاب و عفاف هم 
باید کار های گروهی مردمی انجام گیرد و 
با گفتمان مهربانانه و محبت آمیز در کنار 
خانواده های شهدا و ریش سفیدان امر به 

معروف و نهی از منکر کرد.«


